
 

Aan de gemeenteraadsleden 
Tom Versmissen, schepen 
Francis Stijnen, schepen 
Hannes Anaf, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 
Marc Machielsen, milieuambtenaar 
 
Pers 

 

 

 uw kenmerk  ons kenmerk  contactpersoon  datum 
    Commissie 2  Jan Van Rompuy  vrijdag 24 mei 2013 
 telefoonnummer  faxnummer  e-mail   
 014 44 33 42  014 43 92 75  jan.vanrompuy@turnhout.be 

 
 
 
 
 

Commissie 2 
 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van de gezamenlijke commissie 2 en 4.  Deze vindt plaats 
op donderdag 30 mei 2013 om 19:30  uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering 
- Stand van zaken Frac 
- Stand van zaken Pure Hubs 
- Vraag van raadslid Toon Otten ivm mogelijke verkoop patrimonium 
- Punten agenda gemeenteraad 
- Uit het college 
- Varia 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Danny Vermeijen 
Commissievoorzitter 
 
 
 
 



Toelichting bij de agendapunten Vande gezamenlijke commissie 2 en 4 van 30/05/2013 
 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
 
 
Stand van zaken Frac 
Om de Frac te situeren zal een overzicht gegeven worden over het “recreatief parkgebied Frac”. 
Tevens zal ook de herwaardering van de Koeybleukenloop/westelijke hemelwateras aan bod komen. 
Aansluitend zal toelichting gegeven worden over het agendapunt op de gemeenteraad: “intrekken van het 
gemeenteraadsbesluit van 5 november 2012 inzake erfpacht LRV”. Op vraag van LRV werd een 
huurovereenkomst opgesteld in plaats van een erfpachtovereenkomst zoals goedgekeurd in de 
gemeenteraadsbeslissing van 5/11/2012. Aangezien het gemeenteraadsbesluit deze erfpachtovereenkomst 
goedkeurde maar nu thans vervangen wordt door een korter lopende huurovereenkomst is het 
gemeenteraadsbesluit, waarin de erfpachtovereenkomst werd goedgekeurd, verder zonder voorwerp. 
 
 
Stand van zaken Pure Hubs 
Tijdens de commissievergadering van eind februari werd meegedeeld dat binnen twee maand opnieuw wordt 
samengezeten om de thema’s verder uit te diepen. In deze commissie zal een tussentijds verslag hierover 
gegeven worden. 

 
Vraag van raadslid Toon Otten ivm mogelijke verkoop patrimonium 
Binnen het kader van besparingen wordt nagedacht over het verkopen van patrimonium. Ook het gebouw van de 
Wollewei staat op deze lijst.  
In hoeverre is deze optie tot verkopen een reële keuze van de meerderheid. Hoe ziet de meerderheid de 
toekomst van de Wollewei binnen dit scenario? 
 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Goedkeuring hechten aan het stopzetten voor algemeen nut van een gedeelte van de lopende pacht op percelen 
binnen BPA Leemshoeve. 
 
 
Uit het college 
 
 
 
Varia 
 
 
 

 


